



Call for Tender, SDN 1157 BMZ

Invitation to tender for the supply and installation of water supply systems in four villages of HameshKoreib locality in Kassala state, Sudan

REFERENCE NUMBER: SDN 1157 BMZ/WHH, SPR NO 1132

Through funding support from German Federal Ministry for Economic Cooperation and Development (BMZ)., Welthungerhilfe (German Agro Action) in partnership with Betay Charitable Organization (Betay) are inviting potential suppliers to bid for supply and installation of water supply systems in four villages of Hameshkoreib locality in Kassala state, Sudan.

Capable suppliers are invited to participate in the tender.

Conditions are stated in the tender documents, to be collected at:

⇒ Welthungerhilfe Sudan country office, Khartoum, Street 25, Al Amarat New Extension, Block 12HE, House 8.

⇒ Welthungerhilfe Area Office-No. XXX 53 Block 6, Kassala City, Kassala Offers to be submitted before 4.00 PM on 28th of Nov 2019.

at Welthungerhilfe Khartoum office or Kassala Office

For further questions contact Welthungerhilfe at
+249 912826562/+249 912535632/+249912537168

عطاء لتوريد وتركيب شبكات إمدادات المياه في أربع قرى بمحلية همشكوريب بولاية كسلا، السودان

رقم المرجع : SDN 1157 BMZ / WHH

من خلال الدعم المالي المقدم من الوزارة الاتحادية الألمانية للتعاون الاقتصادي والتنمية (BMZ)، تقوم المنظمة الألمانية للعمل بالزراعة بالشراكة مع منظمة بيتاي للتنمية بدعوة موردين محتملين لتقدي معطاءات لتوريد وتركيب شبكات إمدادات المياه في أربع قرى بمحلية همشكوريب بولاية كسلا، السودان.

الموردين القادرون على المنافسة مدعوون للمشاركة في المناقصة

وفق الشروط المذكورة فيكراسة العطاء، والتيسيم جمعها في

المكتب القطري للمنظمة الألمانية بالسودان، الخرطوم، العمارات شارع 25 مربع 6،

او مكتب المنظمة الألمانية بولاية كسلا - الدرجة شمال مربع 12 منزل رقم 25

يجب تقديم العطاءات قبل الساعة 4:00 مساءً في 28 نوفمبر 2109

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بالأرقام الآتية:

+249 912826562 / + 249 912535632 / + 249912537168